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ZAPISNIK 
SA 36 SJEDNICE VMO SV. KUZAM 

 
36. sjednica VMO Sv. Kuzam održana je 28.02.2022. s početkom u 16,00 sati u 

prostorijama MO Sv. Kuzam, Sv. Kuzam 19. 

Sjednici su bili nazočni: 

 Lorenzo Tommasi, predsjednik VMO 

 Ivana Sluga, zamjenik predsjednika VMO 

 Šerifa Šepić, članica VMO 

 Gordana Grdinić, član VMO 

 Milan Dragičević, član VMO 
Ostali nazočni  

  

Sjednici nisu bili nazočni: 
  

 
Usvajanje zapisnika sa 35 sjednice VMO Sv. Kuzam: 
 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 

DNEVNI RED 
 

 
1. Očitovanje na prijedlog izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za 

komunalne prioritete 
2. Planirana programska aktivnost pod nazivom Dan žena 
3. Komunalni prioritet Vijeća MO (povećanja stupnja sigurnosti odvijanja prometa na 

dijelu Ulice Sveti Kuzam od kbr.25 do kbr.45a.) 
4. Komunalna problematika 
 

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik informira da je Odjel za gradsku samoupravu i upravu dostavio Vijećima MO 
pripremljeni prijedlog izmjene postojećeg sustava raspodjele sredstava za komunalne 
prioritete, te je zatraženo da članovi Vijeća donesu svoje mišljenje o ponuđenim 
prijedlozima i rješenjima kao i moguće dodatne prijedloge koji će doprinjeti dodatnom 
poboljšanju sustava planiranja, provedbe i financiranja malih komunalnih akcija na razini 
mjesne samouprave. 
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Nakon što su članovi Vijeća MO proučili prijedlog izmjene postojećeg sustava raspodjele 
sredstava komunalnih zahvata na području MO donesen je sljedeći 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da djelomično podržava prijedlog promjena iz 
razloga što Vijeće MO Sv. Kuzam konstatira da je prema zadnjem jednom dijelu 
realiziranog plana komunalnog prioriteta MO Sv. Kuzam iz 2021. godinu s iznosom od 
56.000,00 kuna (sanacija kolnika u Ulici Sveti Kuzam od kućnog broja 18A do mjesnog 
groblja Sveti Kuzam ) uspjelo tek se sanirati sloj asfalta u dužini od 50 metara i širini od 3 
metra, stoga je pitanje što se može planirati prema sada predloženim iznosom od 
38.000,00 kuna za MO Sv. Kuzam, uzeći u obzir da su poskupjele sve cijene materijala i 
radova.  
Uzeći u obzir da se MO Sv. Kuzam ne nalazi u centru grada, mišljenje je Vijeće MO da po 
prijedlogu od 40% sredstva koji se dijeli na cijeli grad, Mjesni odbor Sv. Kuzam neće imati 
nikakve koristi. 
 
 
AD 2 
Predsjednik podsjeća da je planirano u ožujku 2022. godine održavanje programska 
aktivnost pod nazivom Dan žena, međutim zbog još uvijek nepovoljne epidemiološke 
situacije prijedlog je da se ne odustane od realizacije planirane programske aktivnosti već 
da se prolongira vrijeme provođenja programa. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se za sada ne odustane od realizacije planirane 
programske aktivnosti nego da se odgodi i prolongira, te ako epidemiološke mjere budu 
dozvoljavale da se provedba programa planira u vremenu obilježavanja Majčinog dana koji 
se u većini zemalja, pa i u Hrvatskoj, obilježava svake godine druge nedjelje u svibnju kada 
se majke i bake uglavnom darivaju cvijećem i čestikama. 
Temeljem donesenog zaključka Vijeća MO zatražiti će se suglasnost Odjela za gradsku 
samoupravu i upravu za gore navedeno. 
 
 
AD 3 
Predsjednik informira da je dana 01.02.2022. održan sastanak s predstavnicima Rijeka 
Plusa u svezi dobivanja informacije o daljnjem tijeku postupanja po pitanju kom. prioriteta 
MO Sv. Kuzam 2020.,2021.i 2022. a glasi: izrada i realizacija projekta povećanja stupnja 
sigurnosti odvijanja prometa na dijelu Ulice Sveti Kuzam od kbr.25 do kbr.45a. 
Od predstavnika Rijeka Plusa dobivena je informacija da se predviđeno ne može realizirati, 
te je prijedlog prema Vijeću MO Sv. Kuzam da se odustane od kom priotireta te da se 
prenamjene predviđena sredstva za neke druge radove, a koji se ne odnose na prometnu 
signalizaciju. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno je usvojilo da se ne slaže s prijedlogom Rijeka Plusa da se 
odustane od kom. prioriteta jer su ovu informaciju dali nakon što se već zadnje tri godine 
uvrštava i osiguravaju sredstva iz kom. prioriteta za rješavanje prometne sigurnosti na 
navedenom dijelu ceste kroz Sv. Kuzam. 
Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam i mještani Sv. Kuzma dalje stoje pri tom da je potrebno 
da prvo sve stručne službe koje su ove tri godine vodile predmet (usvojen kom. prioritet MO 
Sv. Kuzam) da ozbiljno uspostave komunikaciju u svezi zatraženog zahtjeva te izađu na 
teren i tada pismeno odgovore mještanima i Vijeću o mogućem tehničkom i prometnom 
riješenju ili isto tako pismeno neka se očituju da nije moguće pronaći tehničko riješenje. 
 
 
AD 4 

 Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam zaprimilo je zahtjev mještana Sv. Kuzam s kbr.60 i 66 
za ucrtavanjem parkirnih mjesta na javno prometnoj površini. Nakon što je zahtjev pročitan 
u cjelosti donesen je sljedeći  
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da će se dobiveni zahtjev dostaviti Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav, te će se navesti da se moli stručno mišljenje o opravdanosti 
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zahtjeva, te da se pri izlasku na teren kontaktiraju mještani čiji su objekti uz predmetni dio 
javne prometnice i obavijesti ih o daljnjem postupanju. 
 

 Vijeće Mjesnog odbora Sv. Kuzam zaprimilo je zahtjev mještana Sv. Kuzam da se na 
postavljenu oglasnu ploču u Baračima postavi plan Baraća s oznakama kućnih brojeva. 
Predlaže da se na nju na cijelu površinu stavi napr. gruntovni izvadak ili google orofoto 
snimka s kućnim brojevima. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se zatraži od Odjela za razvoj, urbanizam, 
ekologiju i gospodarenje zemljištem da se dobije isprintana karta (gruntovni izvadak ili 
Google ortofoto snimka s kućnim brojevima) koja bi se postavila na oglasnu ploču površine 
133x155. Mapa bi trebala biti izrađena od materijala koji će biti prikladan panou i 
vremenskim uvjetima. 
 

 Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava da je uočeno da na 
sportskom igralištu Sv. Kuzam ima puno stakla pa postoji potreba da se cijelo igralište 
pomete. Isto tako je uočeno da ima stakla i na prostoru uz klupice kod skulpture koji se 
nalazi na ulazu u dječiji park Placa. 
Izdan je nalog K.D. Čistoće te je zatraženo i realizirano. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje. 
 

 Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava da se tabelica 
(zabranjeno za pse) koja je nađena na podu vrati i učvrsti na postojeći stup koji se nalazi na 
ulazu u dječiji park Placa 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje. 
 

 Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava da je uočeno 
oštećenje dječije sprave koja se nalazi u dječijem parku Placa. 
Dobiven je odgovor da će se izdati nalog za sanaciju predmetnih oštećenja. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje. 
 

 Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava da se očisti, uklone 
grane koje su se odsjekle a nisu se odvezle a koje se nalaze u dječijem parku Placa iza 
kučice i u kutu desno ispod sportskog igrališta. 
Dobiven je odgovor da je izdan nalog za odvoz nepropisno odloženog zelenila na dječijem 
igralištu Placa. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje. 
 

 Odjelu gradske uprave za komunalni sustav dostavljena je prijava da postoji potreba da 
se postojeće klupice u parku Placa ofarbaju.  
Dobiven je odgovor da će se izdati nalog za ličenje predmetnih klupa. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje. 
 

 Gospodin Milan Dragičević predlaže da se ponovo zatraži da se ofarba ograda joga koja 
se već zadnje dvije godine prijavljuje, te je uočeno da je na ulazu u sportsko igralište Sv. 
Kuzam oštećen okvir koji se nalazi iznad vrata. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se navedena oštećenja prijave Odjelu gradske 
uprave za komunalni sustav uz priložene slike s terena. 
 

 Gđa. Gordana Grdinić obaviještava da u ulici Sv. Kuzam kod kbr.29 nedostaje znak na 
stupu, a znak je pronađen te je potrebno zatražiti da se isti vrati tj. učvrsti na postojeći stup. 
Kako bi se do saniranja navedeni znak sačuvao, znak će se položiti između ograde i zidića 
prije ulaza u dvorište kbr.29. 
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Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo da se navedeno oštećenje prijavi Rijeka Plusu uz 
priloženu sliku s terena. 
 

 Rijeka Plus dostavio je mail u kojem izvještavaju da će se prijavljena rupa u betonu koja 
se nalazi uz kolnik glavne ceste na Sv. Kuzmu biti sanirana u sklopu zidarskih radova kroz 
redovno održavanje nerazvrstanih cesta u tekućoj godini. 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje. 
 

 Predsjednik informira da je dobiven mail koji je Direkcija kom. redarstva uputila Hž-u a u 
kojem upozorava da ni nakon dva tjedna nisu poduzete mjere zaštite na lokaciji na kojoj je 
uočeno novo odlaganje građevinskog otpada. 
Također je unutar ograđenog dijela stare zgrade odložen gr.otpad i postavljen lanac, lokot i 
oznaka "zabranjen ulaz privatno". 
Zatraženo je da HŽ što hitnije poduzme navedene potrebne mjere na zemljištu kojim 
upravljaju, za početak postavom lokota i povratno izvjeste o učinjenom. 
 
Nakon navedenog HŽ dostavlja mail Vijeću MO te predlaže da se zbog učestalih problema 
sa ilegalnim aktivnostima unutar željezničkog pružnog pojasa na području MO Draga i Sv. 
Kuzam održi zajednički sastanak na kojem bi bio i nadležni kom. redar. 
Vijeće MO Draga i Sv. Kuzam predložili su termin sastanka da se održi 03. ožujka o.g. 
međutim nadležna osoba HŽ dostavila je povratnu informaciju da joj je taj termin već 
zauzet. 
Vijeće MO je dobilo i mail koji je komunalni redar ponovo dostavio HŽ-u i naveo da u svezi 
problema koji se navodi, ne radi se o javnoj površini ili zemljištu u vlasništvu Grada Rijeke 
nad kojim komunalni redar obavlja nadzor, već o zemljištu nad kojim upravlja i održava ga 
HŽ Infrastruktura. Kako je u prethodnim telefonskim razgovorima i e mailovima pojašnjeno 
u svezi deponiranja građevinskog iskopnog materijala na području Sv Kuzma kao i drugih 
lokacija u koridoru pruge, obveza je HŽ Infrastrukture kao korisnika zemljišta da poduzima 
potrebne mjere u svrhu zaštite deponiranja otpada (postavom kamere ili sl. na kritičnim 
lokacijama) i poduzimanju raspoloživih pravnih radnji prema prekršiteljima koji su otpad 
tamo deponirali (nedavna deponiranja kamiona iza rampe Sv. Kuzma). Slijedom prethodno 
iznesenog nema potrebe za održavanjem sastanka, jer se radi o obavezama korisnika 
zemljišta HŽ Infrastrukture. 
Temeljem navedenog u mailu kom. redara donesen je sljedeći 
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam jednoglasno se složilo s navodima komunalnog redara te također su 
mišljenja da nema potrebe za održavanjem sastanka jer je daljnje postupanje po 
upozorenom od strane Vijeća MO Sv. Kuzam u obvezi korisnika zemljišta HŽ Infrastrukture. 
 

 Predsjednik informira da je održao sastanak s nadležnom osobom iz K.D. Kozala u svezi 
postavljenog upita mještana o postupku uklanjanja nepoželjne vegetacije iznad trećeg 
polja. Nakon što je pogledano i na terenu, konstatirano je da se isto nalazi u privatnom 
vlasništvu, te je vlasnik dužan izvršiti na svoj trošak održavanje navedene čestice. 
Nadalje je postavljen upit da se izvidi postoji li mogućnost da se na slobodna mjesta 
sagrade i urede još 4 grobna mjesta.  
Zaključak:  
VMO Sv. Kuzam je primilo na znanje. 
 
 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri (4) stranice 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
                  Jasna Rendulić 

            Predsjednik VMO "Sv. Kuzam":  
                        Lorenzo Tommasi  

  

 


